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OdpowiadajEc na wniesionqpzez Paniq podczas obrad )fiVl sesji Rady Miasta interpelacjg
w sprawie ustawienia lawek na Placu Kopernika informujg, ze lawki ktore byty ustawiona we wskazanym
przezPaniqmiejscu zostaly zlikwidowane w 2018 r. w porozumieniu z Kuriqbiecezji Woclawskiej bqdEca
wlaScicielem tego terenu. Bezpo6redniqpzyczynqlikwidacji tawek byly zglaszane przez Stra2Mre1siE
liczne pzypadki zakl6cania pozqdku publicznego przez 6eneRcjeni6w 

-schroniska 
dla Bezdom'iy.n

pzy caritas Diecezjiwloclawskiej polozonego pzy ui prymasa Karnkowskiego.
Majqc na uwadze powy2sze informujg, ze Miasto w najblizszym czaiie nie planuje ustawienia

lawek pzy Placu Kopemika, ale Pani propozycja zostanie poddana wnikliwei analizie, w celu znalezienia
komprom isowego rozwi4zan ia.
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